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助您開始網絡營銷事業
Help You Start Your Network Marketing Business

助您成為一位專業及成功的領袖
Help You Turn Yourself Into A Professional And 

Successful Leader

助您建立一個成功的商業系統
Help You Develop A Successful Business System

為甚麼要加入 ELPA?
 REASONS TO JOIN ELPA

學習健康及功能性濃縮食品知識，幫助自己及朋友獲得健康

你和你的事業夥伴一起成長

為你帶來更多獎勵

運用集結 100 年經驗的團隊力量

學習成功流程，建立強大生意網絡，追尋夢想，實現非凡生活

促進個人成長

UTILIZE GROUP POWER GATHERED WITH OVER 100 YEARS OF EXPERIENCES 

PROMOTE PERSONAL GROWTH

GROW WITH YOUR BUSINESS PARTNER

TO LEARN THE PROCESS OF SUCCESS, TO BUILT A STRONG BUSINESS 
NETWORK, TO CHASE THE DREAM, TO ACHIEVE EXTRAORDINARY LIFE

LEARN HEALTH KNOWLEDGE AND FUNCTIONAL FOODS CONCENTRATES 
KNOWLEDGE, HELP YOU AS WELL AS YOUR FRIENDS IN GAINING HEALTH

BRING YOU WITH MORE REWARDS

PROFESSIONAL TRAINING

ELPA
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ELPA Business Seminar (EBS) 
The Business Seminar (EBS) is held by ELPA organize 3 times each year, for training ELPA members 
to become outstanding entrepreneurs. Each Seminar covers a wide range of exciting talks given by 
professionals with different expertise, such as specialist in gastroenterology,  physiotherapist, optometrist as 
well as motivational sharings made by our own ELPA leaders including ELPA Master Trainer - Mr. William Lau 
and ELPA Founder – Mr. Nasser Khan, as well as the latest health news brought to you by Dr. Jawid Khan. 

專業領袖培訓課程
由 ELPA舉辦的「專業領袖培訓」每年定期舉行 3次。為培訓 ELPA會員成為傑出企業家，每次 EBS均邀請不
同傑出專業人仕，如專科醫生、註冊脊醫、視光師、健美小姐等分享專業知識 ; ELPA領袖親自分享 NU LIFE 成
功祕訣 ; ELPA Master Trainer劉福華先生與 ELPA創辦人簡立信先生的激勵分享，有助個人成長亦有利事業發
展 ; 簡志偉博士更為學員帶來最新專題健康資訊。

專業培訓

專業領袖培訓課程
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EMC INAUGURATION 2019
The 2019 EMC Inauguration Ceremony was held in February. Mr. William Lau, Mr. Forster Chan, Ms. Winsome 
Lau and Rickey Yuen continue to become our EMC members for another term. During the ceremony, different 
departments including administration, event organization and media production have reported all activities held 
in the past year, as well as presenting their plans for the coming year. They assured to dedicate their efforts for 
contributing to the development of ELPA members.

2019 年度 EMC 就職典禮
2019年度 EMC就職典禮於 2月份舉行。劉福華先生、陳科建先生、劉海燕小姐以及袁向弦繼續連任成為 EMC
委員。 當日各部門包括行政部、活動統籌部及媒體制作部為大家滙報了過住一年的活動及展望來年的安排。並
承諾各 ELPA 會員會為大家作好裝備來迎接新一年的發展。

活動統籌部
EVENTS DEPARTMENT

行政部
ADMINISTRATION DEPARTMENT

媒體制作部
MEDIA PRODUCTION DEPARTMENT

PROFESSIONAL TRAINING

ELPA Business Seminar 2019
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6 月 June

1. Chief Science Officer of NU LIFE, Dr. Jawid Khan, taught about “Disease starts in the gut, healthy gut healthy us”.
    NU LIFE科研總監簡志偉博士教授「百病從腸起，健康先健腸」。
 
2. Mr. Willaim Lau, Chairman of EMC, gave a detailed presentation on Healthy Gut Campaign survey.
    ELPA EMC主席劉福華先生與大家分享健腸問卷調查結果。

3. Special guest Mr. Desmond Pang delivered the “Organization Performance Management Course”, which enhanced the participants’ organizational ability.
    特別嘉賓 Mr. Desmond Pang講解「組織績效管理課」，令學員們對組織管理有更深的理解。

4. HRA Senior nutritionist Joann Lau, help to analysis the Gut prebiotics video information.
    HRA中心認可高級營養師劉子晴小姐為大家分析「腸菌大王」影片資料。

5. All students received BrainProtek as a reward of their hard work.
    眾學員獲贈 - 「腦健靈」作為勤學獎禮品。

6. Chairman of ELPA, Mr. Nasser Khan, presented Appreciation Certificates to guest speakers.
    ELPA主席簡立信先生頒贈感謝狀予眾演講嘉賓。

7. Good effort! Let’s massage for one anotherr.
    辛苦了，一齊按摩。

專業培訓

專業領袖培訓課程 2019



70 PROFESSIONAL TRAINING

1. NU LIFE Senior Operation Manager Mr. Jerry Man introduced the “NU LIFE Global Reward System”.
    NU LIFE 營運及市場拓展總監文宇亮先生為大家講解「NU LIFE全球獎勵制度」。
 
2. Chairman of EMC - Mr. Willaim Lau’s insight sharing.
    ELPA EMC主席劉福華先生為大家分享。

3. Chief Science Officer of NU LIFE, Dr. Jawid Khan, taught about “GI 3 elements - Develop your Intestines’ natural instinct”.
    NU LIFE科研總監簡志偉博士教你「GI 3元素 -好好發展你的腸道的天賦本能」。

4. NU LIFE Nutritionist Kristen Lok, taught about “GI 3 elements - Develop your Intestines’ natural instinct”.
    NU LIFE營養師 Kristen講解「GI 3元素 -好好發展你的腸道的天賦本能」。

5. Mr. Nasser Khan, presented Appreciation Certificates to guest speakers.
    簡立信先生頒贈感謝狀予演講嘉賓。

6. Chairman of ELPA, Mr. Nasser Khan, presented Appreciation Certificates to 2019 EMC members.
    ELPA主席簡立信先生頒贈委任狀予 2019年度 EMC成員。

7. All students received Pre-Biotic as a reward of their efforts.
   眾學員獲贈 - 益菌活能寶作為勤學獎禮品。

2 月 February

ELPA Business Seminar 2019
PROFESSIONAL TRAINING
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6 月 June

1.Chief Science Officer of NU LIFE, Dr. Jawid Khan, taught about the importance of understanding gut health.
   NU LIFE科研總監簡志偉博士教授大家如何深入認識腸道健康的重要性。
 
2.NU LIFE External Affairs Director, Mr. Tony Chan explained how “External Affairs is no small matters”help to operate legally in China 
   market.
   安永中國全國外事總監陳濤先生講解 「外事無小事」 如何於中國市場合法經營。

3.Joyful (Mental Health) Foundation Counselor Mrs. Wong shared about “ Panic Disorder and Anxiety Disorder”.
   嘉賓心晴行動的輔導員黃玉英小姐分享「驚恐症及焦慮症」。

4.The Chairman & ELPA Master Trainer, Mr. Nasser Khan, introduced about “The Secret Mannscript of Billionaire”.
   ELPA Master Trainer 及主席簡立信先生大家講解「億萬富翁的秘笈」。

5.All students received Aloe CoolHeat Concentrateas a reward.
   眾學員獲贈 - 濃縮蘆薈按摩膏作為勤學獎禮品。

6.EMC Chairman, Mr. William Lau, presented Appreciation Certificates to guest speakers.
   ELPA EMC主席劉福華先生頒贈感謝狀予演講嘉賓。

專業培訓

專業領袖培訓課程 2018



72 PROFESSIONAL TRAINING

2 月 February

1. The General Manager of NU LIFE, Ms Tina Wong, explained Global Bonus Plan.
    NU LIFE總經理黃挺小姐為大家講解「NU LIFE全球獎勵制度」。
 
2. ELPA Chairman, Mr. Nasser Khan, sharing the distinguishing characteristics of a leader.
    ELPA主席簡立信先生教授大家領袖的特質。

3. A speech delivered by Chief Science Officer of NU LIFE, Dr. Jawid Khan.
    NU LIFE科研總監簡志偉博士分享健康資訊。

4. A speech delivered by Mr. William Lau, the Chairman of EMC.
    ELPA EMC主席劉福華先生為大家分享 「PHRM事業冰山全貌」。

5. Chairman of ELPA, Mr. Nasser Khan, presented Appreciation Certificates to guest speakers.
    簡立信先生頒發感謝狀予演講嘉賓。

6. Group photo of TSM members and the Master Trainer.
    眾 TSM成員與 Master Trainer 合照。

7. All students received Pineapple Coconut Body Scrub as awards.
    眾學員獲贈 - 有機菠蘿椰子身體磨砂作為勤學獎禮品。

ELPA Business Seminar 2018
PROFESSIONAL TRAINING
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專業培訓

國際知名專家深度訓練大會

INTERNATIONAL EXPERTS TRAINING FORUM
Entrepreneur Leadership Professional Alliance held the ELPA International Experts Training Forum on 20th 

November 2018 at the Kowloon Shangri-La Hotel Ballroom. The Seminar cornered a wide range of different 
expertise, including China Ling-zhi Research, Probiotics sharing, stem cell anti- aging technology sharing, 
DNA Health Research etc. The Seminar ended with Chairman, Mr. Nasser Khans’ active sharing, members 
all gained much through this training.

企業領袖專業聯盟於 2018年 11月 20日假座九龍香格里拉酒店宴會廳舉辦 ELPA國際知名專家深度訓練大會。
當日不同專業領域的專家為大家講解，包括：中國靈芝研究、益生元分享、幹細胞抗衰老技術分享、基因健康研
究等令一眾學員眼界大開。最後當然不能缺少簡立信先生的積極分享，學員們經過這次訓練後獲益良多。

ELPA International Experts Training Forum 
officially began

ELPA國際知名專家深度訓練大會正式開始

Dr. Jefferey S. Blend, presented Certificates to 
TSM members

白蘭特博士頒發證書予一眾 TSM會員

Congratulations to the iPhone lucky draw 
winners

恭喜一班 iPhone幸運大抽獎得獎者
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WALK FOR MILLIONS 2019
In 2019, ELPA joined the Walk for Million for 9 years consecutively. Our leaders are always not hesitating 
to contribute in charity events, actively participate in fundraising activities, and even took part in the Kick-
off Ceremony and finishing the whole walk. We anticipate that the donations can reach a higher next year, 
helping more people in need.

ELPA 慈善活動 - 公益金百萬行 2019
2019年連續第九年參加公益金百萬行。眾領袖做慈善不遺餘力，積極參與籌款活動，當日更身體力行出席起步
禮及行畢全程。完成後出席百萬行餐聚，佳餚美食，獎品豐富，玩得不亦樂乎，期望來年善款再創高峰，幫助更
多有需要的人士。

We had lunch gathering after “Walk for Million”
做完善事，一同出席百萬行餐聚

New Route, New Infrastructure
新路線，新基建

Mr. Khan doing his best at the 
“Walk for Millions”!

簡董身體力行，一同百萬行！

The prizes are plentiful for the 
winner of the games
遊戲冠軍，獎品豐富

Let’s invite Mr. Lau for lunch
邀請劉老師一同午膳

ELPA EVENT REVIEW

ELPA Charity Event

 The family attends the “Walk for Millions” 
charity event

一家大細出席百萬行

Photo after the walk finishing
終點留影

New Route, Central - Wan Chai Bypass
全新路線 -中環灣仔繞道
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ELPA 活動回顧

新春團拜

Energetic group photo
皆大歡喜大合照

New year singing competition
賀年歌唱大比拼

God of Wealth sends blessings to 
everyone

財神為大家送上祝福

Cheers! Meal is ready!
飲杯！開飯！

Tonight’s MC: Sherman & Vanessa
是日司儀 Sherman & Vanessa

Feb 2019  2019 年 2 月

成 員 合 家 新 春 團 拜 餐 聚
 L U N A R  N E W  Y E A R  PA R T Y

Mr. Lau was gaving a speech
劉 sir致辭

Congratulations on winning the price of
SupaDetox

恭喜中獎獲得超級清毒素

Prize's of the day - SupaLingzhi
是日大獎超級靈芝皇
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2018 年 7 月   Jul 2018

真．有機火龍果水產農家私房美味遊
ORGANIC DRAGON FRUIT FARM VISIT
DELICIOUS PRIVATE HOME CUISINE

Champion's of the day
是日冠軍 - 亮晶晶

Playing the games intensely
認真玩遊戲

Warm up & sunbathing together
齊齊做熱身晒太陽

Homemade lotus leaf chicken is the most 
delicious food

合力親手造的荷葉包雞是最美味的

Let’s drink the Mabo drink!
飲杯超活孖寶！

Who is champion's of the day?
誰是競飲大賽冠軍？

MC of game demonstrated for 
everyone

遊戲司儀給大家做實驗

The owner of farm, Mr Lam 
introduced the dragon fruit ecology
富琴農莊莊主林生同大家講解

火龍果生態

The Tofu Pudding is so good
山水豆腐花好滑呀！

Go up the mountain to watch the 
dragon fruit
上山細看火龍果

ELPA EVENT REVIEW

GYB Day

Healthy Gut
Campaign


